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                  W odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej 

z 7 października 2024 r., na podstawie art. 2 ust. 1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. 

o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2022 r. poz. 902 t.j.) informuję: 

Ad.1 

Na dzień 21.10.2024 w mieście Gdynia nie została powołana Rada Oświatowa oraz 

nie jest określony termin jej powołania, jednak rozpoczęty został proces tworzenia 

Gdyńskiej Polityki Edukacyjnej (GPE) opartej na partycypacji wszystkich grup 

tworzących środowisko oświatowe (m.in. uczniów, nauczycieli, dyrektorów, 

rodziców). Polityka tworzona jest przy współudziale profesora IFiS PAN Michała 

Fedorowicza. Od sierpnia odbyły się 23 spotkania prowadzone lub współprowadzone 

przez profesora: wywiady indywidualne, badania fokusowe, obserwacje, prezentacje, 

a tym samym rozpoczęty został 1. etap – rekonesansu badawczego. Tworzenie 

podstaw GPE przewidziane jest na okres dwóch lat. Obecne badania mają na celu 

określenie obecnego stanu gdyńskiej edukacji, jej potrzeb i oczekiwań. Dają również 

perspektywę określenia dalszych skutecznych działań służących wysokiej jakości 

edukacji definiowanej jako skuteczność w uczeniu się, dobrostan, równość. 

Ad.2 

Do dnia 07.10.2024 r. odbyły się następujące spotkania ze środowiskiem 

oświatowym: 

1. Wiceprezydent Miasta Gdyni Oktawia Gorzeńska brała udział w kilkudziesięciu 

spotkaniach roboczych z dyrektorami szkół, koordynatorami projektów 

międzynarodowych, metodykami Gdyńskiego Ośrodka Doskonalenia 



 
 
 
 
 
 

Nauczycieli, przedstawicielami związków zawodowych, uczelni, organizacji 

pozarządowych, Obszaru Metropolitalnego Gdańsk - Gdynia – Sopot,  

rodzicami, w czasie których prezentowała kierunki rozwoju edukacji w Gdyni 

oraz zapraszała do współpracy. Ponadto spotkała się trzy razy z Pomorskim 

Kuratorem Oświaty ( w tym 2 lipca w Urzędzie Miasta Gdyni), z 

przedstawicielami kilku rad dzielnic, władzami Gminy Kosakowo i Miasta 

Gdańska, jak również z Ministrą Edukacji. Jest bezpośrednio zaangażowana 

we współpracę z prof. M. Federowiczem.  

 

2. Naczelnik Wydziału Edukacji Iwona Tanewska wzięła udział w spotkaniach 

sieci dyrektorów gdyńskich przedszkoli - trzy spotkania. Spotkania 

organizowane były we współpracy z wizytatorem Kuratorium Oświaty w 

Gdańsku, który sprawuje bezpośredni nadzór pedagogiczny nad tymi 

przedszkolami. Tematyka spotkań dotyczyła zmian w przepisach prawa 

obowiązujących od 1 września 2024 r. oraz kształcenia specjalnego. 

Poruszane były również tematy związane z bieżącymi potrzebami przedszkoli. 

Ponadto Naczelnik Wydziału Edukacji Iwona Tanewska wzięła udział w 

spotkaniu z dyrektorami gdyńskich szkół podstawowych wraz z wizytatorem 

Kuratorium Oświaty sprawującym bezpośredni nadzór na tymi szkołami.  

Tematyka spotkań dotyczyła zmian w przepisach prawa obowiązujących  

od 1 września 2024 r. oraz kształcenia specjalnego. Poruszane były również 

tematy związane z bieżącymi potrzebami przedszkoli. 

 




